
 

Referat fra møte i Langrennskomiteen - møte nr. 7 i tingperioden 2021-2023 
        
Sted: Teams  
Tid: mandag 9. mai 2022, kl. 20:00-22:30 
Tilstede: Håkon Solvik, Ronny Ingebrigtsen, Jens Petter Estil, Maj Helen Nymoen, Live Spilker, 
Kristian Tettli Rennemo, Gøril Holmvassdal.  
Fravær: innkalte fra adm., Ingrid Narum og Stian Eckhoff. 
 
Vedlegg (ligger på LK-Teams) 
- Referat forrige LK-møte 
 
TIL DAGSORDEN 
 
Sak 41 - 21/23 - Godkjenning av innkalling/sakliste 
 
Innkalling og saksliste ble godkjent 
 
Sak 42 - 21/23 - Gjennomgang av åpne saker forrige referat 
 
Ekstern info om ansatte og tillitsvalgte i LK? Hvem er de, hva gjør de? 

- Info fra adm.: Organisasjonskart for skikretsen med utfyllande info blir følgt opp når ny 

adm.sjef er på plass. Dersom LK ønsker at det skal legges ut på nettsida info om 

ansvarsområder i LK kan de vidareformidle dette til adm. 

 
Årshjul  

- Hver enkelt sørger for å fortløpende oppdatere årshjulet som ligger på egen mappe på 
Teams-området. 

 
Arbeidsutvalg turrenn 

- LK mener turrennkonsept i utgangspunktet er opp til hver enkelt arrangør, men 
vedkommende som har henvendt seg kan utfordres til å lage en arbeidsgruppe for å se på 
tiltak for å gjøre turrenn mer attraktivt igjen. 

 
ORIENTERINGSSAKER 
 
Sak 43 – 21/23 – Til orientering 
 

- Landslagsuttak junior 
o Vi har bedt om begrunnelse fra NSF/LK sentralt om begrunnelse for at Sture 

Thoresen ikke er tatt ut på juniorlandslag. Han er nest beste 2003-modell i 
Norgescup og er forbigått slik vi ser det. LK-leder følger opp videre. 

- Ledere for 15-16 år og junior klare 
o Hhv. Tore Berdal og Ane Bjørgum Valås. 

- Kort info fra møte med NSF og alle LK-ledere om uttakskomite. 
 
DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER  
  

 
Sak 44 – 21/23 – Kretslag junior 

 
Ref. forrige LK-møte: ny modell er vedtatt i fylkeskommunen, ressurstildeling basert på 
denne vil skje høsten 2022, og ny modell trer ikke i kraft før fra skoleåret 2023-24. 
Det betyr at skissert samarbeidsmodell ikke er mulig å få til for kommende sesong. 
 



LK vedtok forrige møte: Det jobbes videre med en midlertidig løsning for ekstra oppfølging 

av utøvere på spisset toppidrett. For å fange opp utøvere som ikke går spisset toppidrett vil 

det være mest aktuelt med uttak av et kretslag. 

 
Forslag til juniormodell for kommende sesong ble presentert i møtet. 
 
Vedtak:  
LK støtter skissert modell med uttak av 15 løpere på juniorkretslag og avgift på kr. 5000 for 
deltagelse på kretslag.  
 

Sak 45 – 21/23 – Senioropplegg – samarbeidsavtaler og uttak 
 

Samarbeidsavtaler seniorlangrenn 
o Møte er avholdt mellom eierkretsene, der det bl.a. på grunnlag av 

styringsgruppeevaluering fra Team Elon ble vedtatt å jobbe frem nye 
samarbeidsavtaler og styringsmodell for seniorlangrenn i Midt-Norge, inkl. felles 
sportsjef seniorlangrenn Midt-Norge for å bedre samarbeidet på tvers av nivåene. 
Referat fra møtet, inkl. oppsummering av styringsgruppeevaluering for Team Elon, er 
tidligere utsendt til alle i LK.  

 
Budsjett og uttak for lagene skal godkjennes av eiergruppen, bestående av LK-ledere og 
adm-sjefer i kretsene.  
 
Trengs det en tredje trener for å ivareta nivå 3 bedre? 

 
Vedtak:  
LK tar info om samarbeidsavtaler og organisering av senioropplegg til orientering. 
 
LK er positive til at det engasjeres en tredje trener for å ivareta alle seniorer på felles 
treninger og med personlig oppfølging. Først må man finne ut om det er behov og finne en 
trener 3 hvis det er nødvendig.  
Løpermøte med informasjon om kommende sesong arrangeres like etter 17. mai. 

 
Sak 46 – 21/23 – Fagmøte langrenn  

 
Forberedelse til fagmøte langrenn onsdag 11. mai. Slider pr.ansvarsområde LK bes sendt 
senest tirsdag. Kort om sesongen som er gått, litt resultater, mest fokus på opplegg for 
kommende sesong. 
 
Vedtak: 
Agenda for fagmøte, med fordeling av presentasjoner gjøres slik; 
• Rekruttering og «flest mulig, lengst mulig» - Ingrid og Håkon 
• Status og planer for neste sesong pr. ansvarsområde i LK: 

• Soneopplegg - Live 
• 13-16 år – Maj Helen 
• Terminlisteprosess og forslag til fornyelse SP1-cup/KM - Gøril 
• Junioropplegg – kretslag? – Jens Petter og Håkon 
• Senior - Kristian og Håkon 

• Informasjon fra gruppa som jobber med tematikken spiseatferd – Ronny 
 
EVENTUELT  

- Neste møte 14. juni kl. 18. Live og Maj Helen planlegger for sosial sammenkomst i etterkant 
av møtet. 

 
 
Mvh 
Håkon Solvik, Leder LK STS 
 


